
د. مروه محروس
طبيبة أمراض النسـاء والتوليـد

23711707 للحجــز والإستفســـار:

myMowasatwww.newmowasat.com@nmowasat

5082 6666 new mowasat hospital

الخدمات المقدمة: 

• تقديـم المشـورة حـول صحـة الأعضـاء التناسـلية منـذ سـن البلـوغ ومـا بعـد انقطـاع 
الطمـث

• المشورة قبل الحمل
• علاج وتشخيص الإجهاض المتكرر

• عالج ومتابعـة حـالات الحمـل بمـا في ذلـك )الضغـط والسـكري والأمـراض المعديـة 
والتـوأم( 

• تشخيص وعلاج اضطرابات قاع الحوض وسلس البول
• الفحـص النسـائي الروتينـي والمشـاكل الطبيـة النسـائية بمـا في ذلك بطانـة الرحم 

ومشـكلة انقطـاع الطمـث والأورام الليفيـة الرحمية وشـذوذ الحيض
• اختبـار مـا قبـل الـولادة وخدمـات التشـخيص بمـا في ذلـك الموجـات فـوق الصوتيـة، 

دوبلـر، تخطيـط القلب
• تقديم المشورة بشأن تنظيم الأسرة وأساليب منع الحمل

• الرعاية الصحية للمرأة في مرحلة انقطاع الطمث
• تشـخيص وعالج الأمـراض المنقولـة والغير منقولـه جنسـيا في المرضى الإنـاث مثل 
عسر البـول، الافرازات المهبليـه، تقرح الأعضاء التناسـلية، التهـاب المهبل البكتيري 

والفطري

- ماجستير امراض النساء والتوليد 
- بكالوريوس الطب والجراحة



Scope of Services:

• Counseling about Health of genitalia since puberty and beyond menopause

• Diagnosis and treatment of recurrent pregnancy loss

• Treatment of normal and high risk pregnancy cases including 
(hypertension, diabetes, infectious diseases and twin pregnancy)

• Routine gynecological examination and diagnosis of some gynecological 
problems including endometriosis, menopausal problem, uterine fibroids, 
menstrual abnormalities

• Pre-natal testing and diagnostic services including obstetrical ultrasound, doppler

• Diagnosis and treatment of Pelvic Floor Disorders & Urinary Incontinence

• Counseling about family planning and methods of contraception

• Women’s health care in their menopause and post menopausal stage

• Preconception counseling

• Diagnosis and treatment of sexually transmitted diseases and non STDS 
in the female patients like dysuria, vaginal discharge, genital ulceration, 
bacterial vaginosis and fungal infection

Dr. Marwa Mahrous
Obstetrics & Gynecology

23711707FOR AN APPOINTMENT:

myMowasatwww.newmowasat.com@nmowasat

5082 6666 new mowasat hospital

- MSC of obstetrics and gynecology
- M.B.B.CH of medicine & surgery


